

# 國立中興大學研發替代役 錄用役男同意書

National Chung Hsing University Research and Development Substitute Services  
Consent Form

計畫主持人\_\_\_\_\_ 經與役男洽談確認，同意錄用研發替代役男  
\_\_\_\_\_，役男服役期間若因計畫申請等其他因素無法提供長期  
經費，而改以短期經費或其他替代方案支應，亦應保證聘足役男全部  
役期，同時不影響本校研發替代役員額及研發成果之權利。

After discussions and confirmation with the conscript, it is agreed to  
employ the R&D substitute service conscript \_\_\_\_\_. During the  
conscript's service period, if due to project application or other factors,  
long-term funding cannot be provided and short-term funding or other  
alternative solutions are used, it is also guaranteed that the full service  
period of the conscript will be employed, without affecting the  
university's R&D substitute service quota and R&D achievements.

此致

研究發展處

Sincerely

National Chung Hsing University The Office of Research and Development

計畫主持人(簽名)：

Project Principal Investigator (Signature):

中華民國            年 (Y)            月 (M)            日 (D)

=====

備註 **Notes** :

1. 本校若於系統預備錄用役男勾選完成，即不可有違反預備錄用勾選約定之行為，若有違反約定並經提報確認者，內政部役政署將列計為用人單位管理考核及獎懲作業之重大違規事證。

If the university selects and completes the preparation for employing conscripts in the system, there should be no violation of the selection agreement. If there is a violation and it is reported and confirmed, the Ministry of the Interior's Military Service Agency will consider it a major violation in the unit's management assessment and reward and punishment operations.

2. 若尚未有役男人選，請於研發替代役男欄位填寫待聘。

If there is no candidate yet, please fill in "to be hired" in the R&D substitute service conscript field.